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Existovala niekedy väčšia existenčná hrozba proti ľudstvu než vakcína na covid?

„Covid bol od začiatku sprisahaním proti zdraviu a životu. Covid je agendou na vytváranie zisku
a agendou na zvyšovanie despotickej vládnej moci nad ľudom. Mali by byť hromadné súdne procesy
a masívne zatýkania tých, ktorí blokujú účinné liečby na covid a zavádzajú smrtiacu vakcínu.“ – Paul
Craig Roberts, bývalý štátny tajomník Ministerstva financií za prezidenta Ronalda Reagana

Hrozba, ktorú predstavuje hrotový proteín
Hrotový proteín je „neobyčajne nebezpečný“ transmembránový fúzny proteín, ktorý je
neoddeliteľnou súčasťou vírusu SARS-CoV-2.

„Tento proteín hrá veľmi dôležitú rolu v penetrácii hostiteľských buniek a spustení infekcie.“ Tiež
poškodzuje bunky vo výstelke stien krvných ciev, čo vedie ku krvným zrazeninám, krvácaniu,
masívnemu zápalu a smrti.

Povedať, že hrotový proteín je iba „nebezpečný“ je nesmierne zdržanlivé. Je to potenciálone smrtiaci
patogén, ktorý už zabil desaťtisíce ľudí.

Prečo sa teda výrobcovia vakcín rozhodli pre hrotový proteín ako antigén, ktorý v tele vyvolá
imunitnú reakciu?

Je to otázka za milión, napokon, hrotový proteín je logicky jed. Teraz to vieme, vďaka výskumu, ktorý
vykonal Salkov inštitút.

Toto je zhrnutie toho, čo zistili:

„Výskumníci a spolupracovníci  Salkovho inštitútu ukazujú, ako ten proteín poškodzuje
bunky, potvrdzujúc, že COVID-19 je hlavne vaskulárne ochorenie.

Vírus SARS-CoV-2 poškodzuje a napáda vaskulárny systém (alebo tiež obehový systém) na bunkovej
úrovni…

Vedci skúmajúci iné koronavírusy mali už dlho podozrenie, že hrotový proteín prispieval
k poškodzovaniu vaskulárnych endotelových buniek, no toto je po prvý raz, čo bol proces
zdokumentovaný…

… na vyvolanie ochorenia úplne stačil hrotový proteín. Vzorky tkaniva ukázali zápal
v endotelových bunkách vystieľajúcich steny pľúcnych artérií. Tím potom replikoval tento
proces v laboratóriu, vystaviac hrotovému proteínu zdravé endotelové bunky (ktoré vystieľajú
artérie).
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Dokázali, že hrotový proteín poškodzoval bunky viazaním ACE2…

Ak odstránite replikačné schopnosti vírusu, stále má závažný poškodzujúci vplyv na
vaskulárne bunky, jednoducho na základe svojej schopnosti viazať sa na tento receptor ACE2,
receptor S-proteínu, ktorý je teraz vďaka covidu slávny.“ (zdroj)

Riziká vakcín ďaleko predčia prínosy
Pamätáte sa, ako sa všetci smiali, keď Trump povedal, že covid vylieči injekčné podanie domáceho
bielidla? V čom je toto iné?

Nie je to iné a nech už vakcíny, čo sa týka imunity, poskytujú akokoľvek skromnú ochranu, tá bledne
v porovnaní s rizikami, ktoré predstavujú pre osobné zdravie a prežitie.

A všimli ste si, čo povedal autor o oklieštení vírusu a ponechaní samotného hrotového proteínu?

Povedal, že „stále má závažný poškodzujúci vplyv“, čím má na mysli krvné zrazeniny, krvácanie
a silný zápal. Povedané inak, hrotový proteín je smrtiaci ešte aj bez prítomnosti vírusu.

Takto to zhrnul Dr. Byram Bridle (vírusový imunológ a docent na Guelphskej univerzite v Ontariu):

„Urobili sme veľkú chybu. Ale uvedomili sme si ju až teraz… Nazdávali sme sa, že hrotový proteín je
skvelý cieľový antigén. Vôbec sme netušili, že toxínom je sám hrotový proteín a že je patogénny.
A tak ľudí pri vakcinácii nechtiac očkujeme toxínom.“ (zdroj: Conservative Woman)

Na chvíľu sa nad tým zamyslite. Toto je veľmi veľká vec, v skutočnosti ide o dôležitú časť skladačky,
ktorá tu posledných 15 mesiacov chýbala.

Práve tak, ako respiračný vírus utajil skutočného zabijáckeho agenta v covide (hrotový proteín), tak
aj vytrvalá kampaň okolo vakcinácie ukryla do očí bijúci problém so samotnými vakcínami, a tým je,
že vytvárajú látku, ktorá je „schopná spôsobiť ochorenie“.

Taká je doslovná definícia patogénu. Hrotový proteín je toxín vytvárajúci ochorenie, ktorý
predstavuje vážnu a identifikovateľnú hrozbu pre zdravie každého, kto sa rozhodne dať sa zaočkovať.

Varovanie vývojara vakcín proti covidu
Mohlo by to byť ešte jasnejšie?

Stojí za to sa zmieniť, že Bridle je výskumník v odbore vakcín, ktorému americká vlani vláda udelila
grant to výške 230 000 dolárov na výskum vývoja vakcíny na covid. Rozumie vede a svoje slová volí
obozretne.

Pojem „patogénny“ nemá ľudí dohnať do šialenstva, iba presne opisuje, ako reagujú v krvnom
riečisku vakcínou vytvorené proteíny. A reagujú tak, že spôsobujú vážne poškodenie bunkám vo
výstelke krvných ciev, čo môže viesť k ochoreniu alebo smrti.

Z článku ďalej vyberám:

„Ako už teraz budú mnohí vedieť, problém spočíva v štruktúre, ktorá vírusu, vraj pôvodne od
netopierov, umožňuje nielen vstupovať do ľudských buniek, ale aj dodávať toxín, zvaný hrotový
proteín.
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Väčšina vakcín proti covidu dáva našim bunkám pokyn vytvárať práve ten proteín. Je to
v nádeji, že protilátky proti nemu vyvinuté zabránia najpoškodzujúcejším účinkom skutočného
vírusu. Pre niektorých je to dôkaz, že je to pravda.


